
 

 

 

 

Nieuwjaarsbijeenkomst 12 Januari 2025 

 

Wat een mooie aftrap van hopelijk weer een fantastisch jaar met prachtige ritten en 

veel plezier. 

Dat plezier startte dus al tijdens de nieuwjaarsbijeenkomst bij firma A. Jansen, geleid 

door Toon en Josee. 

 

 

 

  



In totaal 55 aanwezigen, en beterschap en goed herstel voor diegene die op het 

laatste moment moesten afzeggen; al met al een grote opkomst. Misschien wel door 

de aankondiging om goede plaatjes te schieten voor ons smoelenboek. 

Voordat de gasten arriveerden was Toon al druk in de weer om het pad vanaf de 

grote parkeerplaats naar de ontvangstruimte ijsvrij te maken; fijn! 

Bij binnenkomst werden de vrienden, in koppels meegenomen door onze 

hoffotografe, Marion die samen met John en Lotje ook al vroeg aanwezig waren. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na dat spannende moment, sommigen hadden namelijk na een slapeloze nacht nog 

steeds “discussie” of de foto individueel of samengenomen zou worden. 

 

Het resultaat is hele mooie plaatjes van fijne vrienden, met dank aan Marion: 

  



Na een kop koffie (of thee) met de enige echte Bossche Bol nam Hein het woord om 

“kort” 2024 te evalueren en 2025 in te luiden.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Daarna volgde het inspirerende verhaal van Toon over zijn bedrijf met inmiddels 

diverse locaties en zo’n 300 medewerkers. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

En of t nog niet genoeg was met de vloeibare versnaperingen had Josee een frietkar 

besteld, lekker hoor 

 

 



Het rittenschema voor 2025 ligt vast en staat op de website. 

Dat betekent dat we weer uit kunnen kijken naar de verrassingen van de 

organisatoren, want wat kunnen we trots zijn om het feit dat de vrienden zelf het 

initiatief ontwikkelen en uitwerken om ons weer te laten genieten. 

 

Op dit moment bestaat Classique en Route uit 40 equipes en dat mogen er best nog 

een paar meer worden, we blijven dus ook een actieve rol spelen om introducés uit te 

nodigen. 

 

DANK aan Toon en Josee voor alles om deze Nieuwjaarsbijeenkomst tot 

een daverend succes te brengen. 

En tijdens de bijeenkomst hebben we dat kracht bijgezet om een goede vriend 

(althans dat dachten we) uit te nodigen. 

Nol heeft er een spektakel stuk van gemaakt en namens ons een paar mooie 

aandenkens overhandigd, mn een fles wijn uit het geboortejaar van Toon was heel 

speciaal. 

 

  



Ton heeft ons, wederom in samenwerking met James en de sponsoren, verrast met 

het jaarschild in 2025. 

De aanwezigen hebben het al in bezit, de overige worden opgestuurd. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


